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Številka:  900-0001/2021-1 (405) 
Datum:  15. 2. 2021 

 
Z A P I S N I K  

 
17. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto,  

ki je bila v četrtek, 28. januarja 2021, ob 16. uri, 
na daljavo, s pomočjo informacijsko-komunikacijske tehnologije 

 
 
17. redno sejo Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je pričel in vodil mag. Gregor 
Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto, ki je na začetku pozdravil članice in člane 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto ter vse prisotne na seji.  
 

Ugotovitev števila navzočih 
 

Pred ugotovitvijo sklepčnosti je župan, mag. Gregor Macedoni, prisotnim podal kratko informacijo 
o poteku seje na daljavo.  
 
V skladu z drugim odstavkom 33. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
je župan ob 16.02 uri pričel z ugotavljanjem prisotnosti in po odpravi tehničnih ovir, ob 16.32 uri 
ugotovil, da je na seji prisotnost z glasovalno napravo potrdilo 29 članic in članov Občinskega 
sveta, da je Občinski svet sklepčen ter da lahko nadaljuje z delom in odločanjem.  
 
Naknadno se je seji priključil še svetnik, mag. Adolf Zupan, tako da je bilo na seji dejansko 
prisotnih 30 članic in članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
 
a) Prisotne članice in člani Občinskega sveta: 
Mojca Andolšek, mag. Franc Bačar, Vesna Barborič, Ana Bilbija, Štefan David, Marko Dvornik, 
Matjaž Engel, Eva Filej Rudman, Boštjan Grobler, Suzana Hočevar, Bojan Kekec, Alojz Kobe, 
Primož Kobe, Jasna Kos Plantan, Peter Kostrevc, Mario Krapež, Uroš Lubej, Goran Makar, Rok 
Mežnar, Alenka Muhič, Janez Murn, dr. Janez Povh, Mira Retelj, Duško Smajek, Sara Tomšič, 
Srečko Vovko, Marjanca Trščinar Antić, Vesna Vesel, mag. Adolf Zupan in Maja Žunič Fabjančič.    
 
b) Prisotni predstavniki Občinske uprave:  

- mag. Gregor Macedoni, župan, 
- dr. Vida Čadonič Špelič, direktorica Občinske uprave,  
- Brigita Železnik, direktorica Skupne občinske uprave občin Dolenjske,  
- dr. Iztok Kovačič, vodja Urada za prostor in razvoj,  
- Stanislava Bjelajac, vodja Oddelka za premoženjske zadeve, 
- Miloš Dular, vodja Oddelka za promet in mobilnost,  
- Mojca Tavčar, vodja Oddelka za okolje in prostor,  
- Manca Čampa Pavlin, Kabinet župana,  
- Maja Gorenc, Urad za finance in splošne zadeve, 
- Urban Kramar, Kabinet župana,  
- Saša Sršen, Kabinet župana,  
- Suzana Virc, Urad za finance in splošne zadeve ter 
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- Peter Žunič Fabjančič, Kabinet župana. 
 

d) Ostali prisotni:  
- Andrej Mirtič, ESPRI d.o.o. (pri 5. točki dnevnega reda) in  
- mag. Marko Vrhovšek, predsednik Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto (pri 

10. točki dnevnega reda). 
 
Sklic seje je bil posredovan v poslovniškem roku in gradiva objavljena na spletni strani Mestne 
občine Novo mesto.  
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je obvestil članice in člane Občinskega sveta Mestne občine Novo 
mesto, da so bila naknadno pred sejo, na spletni strani občine objavljena še naslednja gradiva: 

- dodatno gradivo k 4. točki dnevnega reda,   

- svetniška amandmaja k predlogu Odloka o določitvi plovbnega režima na reki Krki v 
Novem mestu – druga obravnava,    

- poročila s sej delovnih teles, 

- poročilo župana,  

- čistopis predloga dnevnega reda 17. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
ter 

- okvirni koledar sej Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto za leto 2021.  
 

Pred sejo pa je bil na spletni strani objavljen še čistopis predloga dnevnega reda 17. seje 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 

 
 

Določitev dnevnega reda 
 
I. 

Umik točk z dnevnega reda  
 
Župan in svetniki niso imeli predlogov za umik točk z dnevnega reda 17. seje Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto.  
  

II.  
Razširitev dnevnega reda 

 
Župan ni imel predlogov za razširitev dnevnega reda 17. seje Občinskega sveta Mestne občine 
Novo mesto.  
 
Pred sejo Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je član, Alojz Kobe, posredoval pisni 
predlog za razširitev dnevnega reda s točko: Zahteva po preklicu neresnic in javnem opravičilu s 
strani predstavnika MO Novo mesto in predsednika KMVVI. Župan, mag. Gregor Macedoni, je 
svetnika Alojza Kobeta pred sejo pisno seznanil z razlogi, da se točke ne uvrsti na dnevni red 17. 
seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
 

III. 
Celotni dnevni red 

 
V skladu s 5. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je 
župan predlagal glasovanje o predlogu dnevnega reda v celoti.  
 
Pri tej točki ni bilo razprave. 
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S K L E P, št. 284 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave določil naslednji  
 

d n e v n i   r e d  
17. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  
2. Potrditev zapisnika 16. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
3. Usklajen predlog odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Športno-

rekreacijski park Češča vas - druga obravnava 
4. Predlog Odloka o določitvi plovbnega režima na odseku reke Krke v Novem mestu – 

druga obravnava 
5. Predlog Elaborata za pripravo Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka 

za obstoječo komunalno opremo za območje Mestne občine Novo mesto in predlog 
Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno 
opremo za območje Mestne občine Novo mesto - prva obravnava 

6. Predlog Odloka o ustanovitvi Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v 
Mestni občini Novo mesto - prva obravnava 

7. Predlog letnega načrta varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami za leto 2021 
8. Predlogi sklepov Komisije za priznanja in nagrade za podelitev priznanj in nagrad  

Mestne občine Novo mesto za leto 2020 
9. Premoženjsko - pravne zadeve 

9.1 Podelitev statusa grajenega javnega dobra in naravnega vodnega javnega dobra  
nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 

9.2 Prenehanje statusa grajenega javnega dobra na nepremičnini na območju 
Mestne  občine Novo mesto 

10. Gradiva Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto 
10.1 Poročilo o opravljenem nadzoru nad razpolaganjem s stvarnim premoženjem v 

Mestni občini Novo mesto v letu 2019 
10.2 Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu nad izbranimi postavkami v 

stroških dela (plače in drugi prejemki zaposlenih v Občinski upravi) v 
Proračunu Mestne občine Novo mesto za leti 2018 in 2019 

10.3 Letno poročilo o delu Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 
2020  

10.4 Letni program dela Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 2021  
11.  Predlog sklepa Mestne občine Novo mesto k osnutkom pokrajinske zakonodaje 
12.  Kadrovske zadeve 

13.  Poročilo župana 
14.  Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta ter odgovori 

 (23 ZA, 1 PROTI; 26 PRISOTNIH) 
 

IV. 
Združitev obravnave točk 

 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je v skladu s 34. členom Poslovnika Občinskega sveta Mestne 
občine predlagal združitev obravnave za naslednje sklope podtočk:  

12.1  Predlog sklepa o imenovanju predstavnika ustanovitelja v svet javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Bršljin 

12.2  Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega zavoda 
Zavod za šport, kulturo, turizem in mladino Novo mesto  

12.3  Predlog sklepa o imenovanju Komisije romske skupnosti Mestne občine Novo 
mesto  
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- podtočki 9.1 in 9.2: 
9.1 Podelitev statusa grajenega javnega dobra in naravnega vodnega javnega  

dobra nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto  
9.2 Prenehanje statusa grajenega javnega dobra na nepremičnini na območju  

Mestne občine Novo mesto  
- podtočki 10.1 in 10.2: 
10.1   Poročilo o opravljenem nadzoru nad razpolaganjem s stvarnim premoženjem 

v Mestni občini Novo mesto v letu 2019 
10.2   Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu nad izbranimi postavkami v 

stroških dela (plače in drugi prejemki zaposlenih v Občinski upravi) v 
Proračunu Mestne občine Novo mesto za leti 2018 in 2019  

dnevnega reda 17. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Ker ni bilo nasprotovanj s strani svetnikov, je župan prešel k skupnemu glasovanju o združitvi 
obravnave podtočk dnevnega reda 17. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
 
 
 

S K L E P, št. 285 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 34. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto na predlog župana ter brez razprave sprejel 
 

 
S k l e p 

o združitvi obravnave točk 
   
Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo združil obravnavo za: 
-  podtočki 9.1 in 9.2: 
9.1 Podelitev statusa grajenega javnega dobra in naravnega vodnega javnega  

dobra nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto  
9.2 Prenehanje statusa grajenega javnega dobra na nepremičnini na območju  

Mestne občine Novo mesto  
- podtočki 10.1 in 10.2: 
10.1   Poročilo o opravljenem nadzoru nad razpolaganjem s stvarnim premoženjem 

v Mestni občini Novo mesto v letu 2019 
10.2   Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu nad izbranimi postavkami v 

stroških dela (plače in drugi prejemki zaposlenih v Občinski upravi) v 
Proračunu Mestne občine Novo mesto za leti 2018 in 2019  

 

dnevnega reda 17. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
(25 ZA, 1 PROTI; 27 PRISOTNIH) 

 
 
 
 

K 2. točki 
Potrditev zapisnika 16. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto  

 
Predlog zapisnika 16. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bila dne 17. 
12. 2020,  je bil v poslovniškem roku objavljen na spletni strani občine.  
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Pri tej točki je razpravljal Alojz Kobe (vprašanje županu, zakaj ni uvrstil predloga za razširitev 
dnevnega reda seje na glasovanje ter predlog, da se da predlog za razširitev dnevnega reda seje, 
ki je bil vsem posredovan pisno, še enkrat na glasovanje). 
 
Na vprašanje iz razprave je odgovoril župan, mag. Gregor Macedoni (na pobudo za uvrstitev 
točke na dnevni red seje je podal pisni odgovor z obrazložitvijo razlogov proti uvrstitvi točke na 
dnevni red; pobuda tudi ni bila podana v skladu s poslovniškimi določili).  
 
Župan je po zaključeni razpravi prešel h glasovanju o predlogu zapisnika 16. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel naslednji  
 
 
 

S K L E P, št. 286 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je 
 

p o t r d i l 
zapisnik 16. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bila dne 17. 12. 
2020, 

v predloženem besedilu. 
(24 ZA, 1 PROTI; 26 PRISOTNIH) 

 
 
 
 

K 3. točki 
Usklajen predlog odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu Športno – 

rekreacijski park Češča vas – druga obravnava   
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa poročila s sej delovnih teles, in sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, 
- poročilo Odbora za družbene dejavnosti ter 
- poročilo Komisije za statut in poslovnik.    

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna.  
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikom delovnih teles, ki so 
obravnavala usklajen predlog Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu Športno – 
rekreacijski park Češča vas v drugi obravnavi.   
 
Poročila delovnih teles so na seji podali:  

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, 
- mag. Franc Bačar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti ter 
- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.    

 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je po poročilih delovnih teles v skladu s poslovniškimi določili 
odprl razpravo.  
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Pri tej točki so v razpravi sodelovali: Alojz Kobe (pripombe glede predloga zapisnika: v zapisniku 
so številne neresnice; nasprotuje načinu vodenja seje, s katerim se mu jemlje besedo), Uroš Lubej 
(proceduralno glede samega poteka seje: svetnikom je potrebno dati dovolj časa, da se lahko 
prijavijo k razpravi; vprašanje glede predloga odloka: ali je bila glede parkirišč narejena ocena 
obiskovalcev v primeru večjih prireditev, in sicer, ali bo v tem primeru dovolj prostora za normalno 
parkiranje ter pobuda, da bi se v prostor uvrstila balvanska stena, ker je v bližini plezališče 
Luknja), Alenka Muhič (glede lokacije se ni presojalo smiselnosti in ekonomičnosti premestitve 
športnega parka iz prvotno načrtovanega Portovala v Češčo vas, glede na to, da so javne vsebine 
obeh lokacij podobne; v urejanje športnega parka Portoval je bilo vloženih že veliko javnih 
sredstev in že pridobljeno gradbeno dovoljenje tako za dvorano kot za vzhodno tribuno, ki 
vključuje bazen; v gradivu ni ocene, kakšen bo dejanski vpliv odmaknjenosti tega parka od 
mestnega jedra do samega mesta ter kakšne bodo možnosti komunikacije glede na oddaljenost 
lokacije; izpostavila ugotovitve okoljskega poročila ter prosila za informacijo, ali je bilo s strani 
MOP pridobljeno končno mnenje o sprejemljivosti izvedbe OPPN na okolje in kaj mnenje navaja) 
in Marko Dvornik (pobuda, da se v zvezi s svetlobno onesnaženostjo in onesnaženostjo s 
kobaltom v bodoče sprejmejo določeni ukrepi, da ne bo ostalo samo pri analizi). 
 
Župan, mag. Gregor Macedoni je svetnika Alojza Kobeta opozoril, da gre za obravnavo in 
razpravo pri 3. točki dnevnega reda seje.  
 
Na vprašanja iz razprave je na poziv župana odgovarjala Mojca Tavčar, vodja Oddelka za okolje 
in prostor (pojasnilo v zvezi s parkirišči in gradnjo podzemne parkirne hiše, celovito presojo 
vplivov na okolje, svetlobnim onesnaževanjem ter onesnaževanjem s kobaltom).   
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 287 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in sprejel 
 

usklajen predlog 
odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu Športno – rekreacijski park 

Češča vas v drugi obravnavi. 
 

2. 
Odlok o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu Športno – rekreacijski park Češča vas 
se objavi v Dolenjskem uradnem listu.  

(21 ZA, 3 PROTI; 27 PRISOTNIH)  
 
 
 
 

K 4. točki 
Predlog Odloka o določitvi plovbnega režima na odseku reke Krke v Novem mestu  

– druga obravnava 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še dopolnitev gradiva, svetniška amandmaja ter poročili s sej delovnih teles, in sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- poročilo Komisije za statut in poslovnik. 
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Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna.  
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan, mag. Gregor Macedoni, dal besedo predsednikoma 
delovnih teles, ki sta obravnavali predlog odloka o določitvi plovbnega režima na odseku reke 
Krke v Novem mestu – druga obravnava. 
 
Poročili delovnih teles sta podala: 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter  
- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  

 
Po poročilih delovnih teles je župan članice in člane Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
seznanil, da sta bila k predlogu odloka v skladu s poslovniškimi določili vložena dva amandmaja, 
ki ju je vložila skupina svetnikov s prvopodpisanim Urošem Lubejem.  
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, se je opredelil do vloženih amandmajev (podpora obema 
amandmajema) in nato v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo.  
 
Pri tej točki je razpravljal Uroš Lubej (obrazložitev amandmajev, katerih namen je ohranitev 
Pumpence in znižanje kazni na minimum).   
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi z ločenim glasovanjem sprejel  
 
 

 
S K L E P, št. 288 

 
I. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
 

a m a n d m a j e 
k predlogu Odloka o določitvi plovbnega režima na odseku reke Krke v Novem mestu  

v drugi obravnavi  
 
 

Amandma št. 1 
 

Spremeni se besedilo 19. člena Odloka, tako da se po novem glasi:  
»(1) Z globo 200 eurov se kaznuje za prekršek pravna oseba, samostojni podjetnik 
posameznik ali posameznik, ki samostojno opravlja dejavnost: 
1. če ravna v nasprotju s prvim odstavkom 5. člena, 
2. če ravna v nasprotju s 6. členom, 
3. če ravna v nasprotju s 7. členom, 
4. če ravna v nasprotju z 9. členom, 
5. če ravna v nasprotju s prvim odstavkom 11. člena, 
6. če ne upošteva prepovedi iz prvega odstavka 16. člena in 
7. če ravna v nasprotju z drugim odstavkom 17. člena. 
(2) Z globo 100 eurov se kaznuje za prekršek iz prejšnjega odstavka tudi odgovorna oseba 
pravne osebe, samostojnega podjetnika posameznika ali posameznika, ki samostojno 
opravlja dejavnost. 
(3) Z globo 40 eurov se kaznuje za prekršek posameznik, ki stori dejanje iz prvega 
odstavka. » 

(24 ZA, 0 PROTI; 25 PRISOTNIH) 
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Amandma št. 2  
 

Spremeni se besedilo 8. člena Odloka, in sicer tako, da se v 2. odstavku doda nova alineja: 
- pri Pumpenci (železniško črpališče v Bršljinu).  

(25 ZA, 1 PROTI; 27 PRISOTNIH) 
 

II.  
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 

 
 O D L O K 

o določitvi plovbnega režima na odseku reke Krke v Novem mestu 
 v drugi obravnavi z upoštevanjem sprejetih amandmajev pod točko I.  

(27 ZA, 1 PROTI; 29 PRISOTNIH)  
 

(Naknadno ugotovljeno glasovanje na podlagi izjave svetnice Marjance Trščinar Antić, ki je 
pomotoma glasovala proti: 28 ZA, 0 PROTI, 29 PRISOTNIH). 
 

 
 
 

K 5. točki 
Predlog Elaborata za pripravo Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za 
obstoječo komunalno opremo za območje Mestne občine Novo mesto in predlog Odloka 

o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo 
za območje Mestne občine Novo mesto - prva obravnava 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročila s sej delovnih teles, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance,  
- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, 
- poročilo Odbora za gospodarstvo ter 
- poročilo Komisije za statut in poslovnik.    

 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal Andrej Mirtič, ESPRI d.o.o..     
 
V skladu s poslovniškimi določili je po uvodni obrazložitvi župan dal besedo predsednikom 
delovnih teles, ki so obravnavala predlog Elaborata za pripravo Odloka o podlagah za odmero 
komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo za območje Mestne občine Novo mesto 
in predlog Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno 
opremo za območje Mestne občine Novo mesto - prva obravnava. 
 
Poročila s sej delovnih teles so podali: 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, 

- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo,  

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik ter 

- za Odbor za davčno politiko, proračun in finance je namesto predsednice odbora zaradi 
tehničnih ovir prebral poročilo s seje odbora župan, mag. Gregor Macedoni. 
  

Župan, mag. Gregor Macedoni, je po poročilih delovnih teles v skladu s poslovniškimi določili 
odprl razpravo.  
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V razpravi pri tej točki so sodelovali: Alojz Kobe (predlog je zelo škodljiv za razvoj MO NM, ker 
občane izven mestnih KS postavlja v zelo neugoden položaj, ker bodo morali plačati enak 
prispevek nekje na podeželju kot na najboljših lokacijah v Novem mestu; na ta način se bo 
dodatno spodbujalo praznjenje podeželja, kar je škodljivo za vse; poziv svetnikom, da se predlog 
zavrne), Janez Murn (vrednosti hiš na podeželju so manjše kot v mestu, glede na predlog odloka 
pa ima podeželje dražji komunalni prispevek kot v mestu, prav tako tudi ni posebnih 
pomembnejših olajšav; vprašanje, ali se lahko gradbeno dovoljenje pridobi brez plačila 
komunalnega prispevka; predlog, da se za gasilske domove in prizidke h gasilskim domovom  
zniža % komunalnega prispevka (npr. simbolično plačilo) oziroma se jih oprosti plačila 
komunalnega prispevka; predlog, da bi se upoštevala tudi vlaganja pred obdobjem 1. 1. 2000; 
predlog, da se v odloku upošteva, da kjer imajo občani greznice, da se ne plača komunalnega 
prispevka ob priključitvi na javno kanalizacijsko omrežje), Alenka Muhič (predlog, da se v gradivu 
navedejo programi opremljanja, ki se z odlokom ne ukinjajo, da je razvidno, kje so še vedno 
pričakovani dodatni stroški za komunalno opremljanje; pri dopustnih še nepozidanih površinah ni 
jasno, ali so to površine v strnjeni pozidavi ali so to območja OPPN-ja – zato predlog, da se to 
dodatno pojasni; pomislek glede meteorne kanalizacije: ali je prav, da so stroški za meteorno 
kanalizacijo priključeni k cestni infrastrukturi – zato predlog, da se prikaže kot ločena postavka 
znotraj odloka, ki opredeljuje samo padavinsko kanalizacijo iz javnih površin; vprašanje, na 
kakšen način so v drugem odstavku 17. člena odloka določeni subjekti za oprostitev komunalnega 
prispevka in določitev odstotkov, ker navedba teh subjektov ima že v faktorju namembnosti 
objekta znižane vrednosti iz 1 na 0,5 – zato predlog za dopolnitev gradiva pred dokončno 
potrditvijo s simulacijo, kaj pomeni že upoštevan faktor 0,5 in kaj še dodatnih 40 %; predlog, da 
se obrazložitev ocene finančnih posledic dopolni s podatkom o tem, do kakšnih izpadov dohodka 
lahko pride občina), Uroš Lubej (predlog, da se še enkrat premisli o oprostitvah, npr. v nekaterih 
občinah so v celoti oproščeni: gasilski domovi, gradnja novih objektov, ki se financirajo ali 
sofinancirajo kot posledica odprave posledic nesreč, kulturna dediščina, ki ni namenjena drugi 
dejavnosti ipd.), Srečko Vovko (predlog, da bi se občina razdelila na dve obračunski območji), 
mag. Franc Bačar (podeželje pade v slabši položaj kot do sedaj; zlasti na mejah z drugimi 
občinami bo prihajalo do razlik, zato predlog, da pripravljavec gradiva še enkrat pogleda, ali se 
da kaj narediti oziroma ali bodo sosednje občine določile take podlage, da ne bo prihajalo do 
večjih razlik med dvema stavbama, če bo vmes tekla občinska meja; predlog, da se gre podeželju 
nasproti, še zlasti, ko gre za pomožne kmetijske objekte (enostavne in nezahtevne kmetijske 
objekte), za katere se ne plača komunalni prispevek), mag. Adolf Zupan (gradivo je dobro 
pripravljeno in je bilo dobro predstavljeno; predlog, da se do druge seje pripravi primerjava z 
osmimi primerljivimi občinami ter predlog, da se do druge seje premisli, da bi se za oskrbovana 
stanovanja določil za neko obdobje drugačen faktor, s čimer bi se spodbudila napovedana 
gradnja; posebej naj se še obrazloži, da bodo za določene dejavnosti s programi opremljanja 
posameznih obrtno podjetniških con in po pridobitvi evropskih sredstev omogočene določene 
ugodnosti), Peter Kostrevc (podpora predlogu elaborata in odloka; poziv občini, da skuša 
zaključene enote urejati z državnimi ter evropskimi sredstvi) in Janez Murn (vprašanje glede 
faktorja za parkirna mesta ter vprašanje, kdaj se obračuna komunalni prispevek v primeru, ko ni 
možnosti priključka na vodovodno ter kanalizacijsko omrežje – ali se plačilo komunalnega 
prispevka kasneje, ko se bodo izvajali priključki na vodovodno oziroma kanalizacijsko omrežje, 
upošteva). 
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je pojasnil, da se bo Občinska uprava do pripomb in predlogov 
članic in članov Občinskega sveta iz razprave opredelila do druge obravnave.   
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  
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S K L E P, št. 289 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

E l a b o r a t 
za pripravo Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo 

komunalno opremo za območje Mestne občine Novo mesto 
 

in 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo za 

območje Mestne občine Novo mesto 
v prvi obravnavi. 

(23 ZA, 2 PROTI; 28 PRISOTNIH) 
 
(Naknadno ugotovljeno glasovanje na podlagi opozorila svetnika Alojza Kobeta, ki pri tej točki ni 
mogel prijaviti prisotnosti niti glasovati, in sicer proti: 23 ZA, 3 PROTI; 29 PRISOTNIH). 

 
 
 
 

K 6. točki 
Predlog Odloka o ustanovitvi Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v Mestni 

občini Novo mesto – prva obravnava  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, in sicer: 

− poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

− poročilo Komisije za statut in poslovnik. 
 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna.   
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 
obravnavali predlog Odloka o ustanovitvi Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v 
Mestni občini Novo mesto v prvi obravnavi.  
 
Poročili delovnih teles sta podala: 

− Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

− Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  
 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo.  
 
V razpravi pri tej točki so sodelovali: Uroš Lubej (proceduralno vprašanje, na kakšni podlagi 
novinarjem ni omogočen dostop do seje ter predlog, da se novinarjem v bodoče omogoči dostop; 
predlog, da se namesto predstavnika Občinskega sveta v Svet imenuje predstavnika invalidskih 
organizacij), Alojz Kobe (pri prejšnji točki ni mogel prijaviti prisotnosti niti glasovati, zato prošnja, 
da se v zapisnik zapiše, da bi pri 5. točki glasoval proti, če bi mu bilo glasovanje omogočeno; 
varnost v cestnem prometu se bo doseglo z ukrepi in ne s širjenjem birokracije, kot jo predvideva 
razširitev, zato predlog, da se sredstva namenijo v dejanske ukrepe in ne v širjenje birokratskega 
aparata, ki ne prinaša rezultatov (npr. razne fizične naprave, ki prikazujejo presežene hitrosti, ki 
so se izkazale za zelo učinkovite)), Janez Murn (predlog, da se v Svet imenuje predvsem 
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strokovnjake in tiste, ki poznajo območje občine in so vsak dan na cesti ter vidijo probleme v 
prometu) in Adolf Zupan (podpora predlogu in ustanovitvi Sveta; predlog, da se do druge 
obravnave preuči, kako v Svet vključiti tudi predstavnika starejše populacije, ki je poleg najmlajših 
najbolj šibka skupina v prometu).   
 
Na predloge in pripombe iz razprave je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni (pojasnilo glede 
javnosti in sestave Sveta) ter pojasnil, da bo Občinska uprava do druge obravnave odloka pobude 
še dodatno preučila ter podala odgovore na vprašanja iz razprave.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  
 
 

 
S K L E P, št. 290 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a  
o ustanovitvi Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v Mestni občini Novo 

mesto v prvi obravnavi.  
(25 ZA, 1 PROTI; 27 PRISOTNIH) 

 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je članice in člane Občinskega sveta seznanil, da svetnik Alojz 
Kobe želi, da se njegov glas proti pri 5. točki upošteva in se bo prištel, če bo razvidno iz 
elektronskih zapisov, da ni glasoval; prav tako je svetnica Marjanca Trščinar Antić pri 4. točki 
pomotoma glasovala proti namesto za in se bo to v zapisniku upoštevalo kot glas za.  

 
 
 
 

K 7. točki  
Predlog letnega načrta varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami za leto 2021  

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 
 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna.     
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsedniku delovnega telesa, ki je 
obravnavalo predlog Letnega načrta varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami za leto 2021.  
 
Poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet je podal Peter Kostrevc, predsednik 
odbora.  

  
Župan, mag. Gregor Macedoni, je po poročilu delovnega telesa v skladu s poslovniškimi določili 
odprl razpravo.  
 
Pri tej točki so razpravljali: Sara Tomšič (vprašanje glede zagotavljanja treh ekip za prvo pomoč 
v bodoče), Marko Dvornik (pobuda, da se pripravi poročilo oz. stanje glede zaklonišč in kaj se bo 
v bodoče z njimi dogajalo ter predlog, da se pripravi pregled, kakšna je varnost glede potresov v 
naši občini), mag. Adolf Zupan (predlog, da se pripravi vajo za primer nesreče v NUK Krško ter 
pobuda za ureditev lastništva in uporabe zaklonišč, ki so v zasebni lasti), Alenka Muhič (vprašanje 
glede višine dodeljevanja sredstev društvom, ki bodo sodelovala na podlagi individualnih 
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dogovorov) in dr. Janez Povh (podpora strateškemu pristopu na področju varstva pred naravnimi 
nesrečami; predlog, da se preveri potresna varnost obstoječih stavb, npr. v mestnem jedru ter 
stavb, ki so bile zgrajene pred letom 1965).    
 
Odgovore na vprašanja in pojasnila na predloge iz razprave je podala Brigita Železnik, direktorica 
Skupne občinske uprave občin Dolenjske.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 291 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

s p r e j m e  
Letni načrt varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami za leto 2021. 

(25 ZA, 0 PROTI; 26 PRISOTNIH) 
 
 
 
 

K 8. točki 
Predlogi sklepov Komisije za priznanja in nagrade za podelitev priznanj in nagrad 

Mestne občine Novo mesto za leto 2020 
 

Poročilo Komisije za priznanja in nagrade s predlogi sklepov in obrazložitvami je bilo objavljeno 
na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku.  
 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal Bojan Kekec, predsednik Komisije za priznanja in 
nagrade (javni razpis, postopek dela ter odločitev komisije).     
   
Župan, mag. Gregor Macedoni, je po uvodni obrazložitvi v skladu s poslovniškimi določili odprl 
razpravo.  
 
Pri tej točki sta razpravljala: Alojz Kobe (predlog za posamično glasovanje o predlogih sklepov 
Komisije za priznanja in nagrade; sporen se mu zdi predlog za go. Jasno Dokl Osolnik, glede na 
številne kritike njenega delovanja in očitke o nezakonitem delovanju; svetniki so bili seznanjeni s 
sporno razrešitvijo nadzornega odbora in izvajati je bilo potrebno dodatne volitve predstavnikov; 
kandidatka ne izvaja korektno svojega direktorovanja) in Marjanca Trščinar Antić (go. Jasno Dokl 
Osolnik zelo dolgo pozna in je dosegla velike uspehe na področju športa, muzej in dejavnosti v 
muzeju pa sta v času njenega dela začela cveteti; kandidatka si nagrado absolutno zasluži).   
 
Župan je po zaključeni razpravi prešel h glasovanju in glede na predlog iz razprave predlagal 
posamično glasovanje o predlogih sklepov Komisije za priznanja in nagrade, čemur ni 
nasprotoval nihče od svetnikov. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi s posamičnim glasovanjem sprejel 
naslednje sklepe: 
 
 
 
 



PREDLOG 

13 

 

S K L E P, št. 292 
 

Sklep 
o podelitvi naziva častnega občana 

Mestne občine Novo mesto 
za leto 2020 

 
 

Listina za častnega občana Mestne občine Novo mesto 
 

                                                              se podeli  
 
                                                          Janezu Penci 

za življenjsko delo in dosežene pomembnejše trajne uspehe na področju športa, 
športne publicistike ter prevajalstva.  
(24 ZA, 0 PROTI; 24 PRISOTNIH) 

(Naknadno ugotovljeno glasovanje na podlagi opozorila svetnika Boštjana Groblerja, ki pri tej 
točki ni mogel glasovati: 25 ZA, 0 PROTI; 25 PRISOTNIH).  
 
 

 
S K L E P, št. 293 

 
Sklep  

o podelitvi nagrade Mestne občine Novo mesto 
za leto 2020 

 
 

Nagrado Mestne občine Novo mesto 
 

                                                                 prejme 
 

  Jasna Dokl Osolnik 
za pomembnejše trajne uspehe na področju športne gimnastike ter muzejske dejavnosti. 

(21 ZA, 2 PROTI; 26 PRISOTNIH) 
 
 
 

S K L E P, št. 294 
 

Sklep  
o podelitvi nagrade Mestne občine Novo mesto 

za leto 2020 
 
 

Nagrado Mestne občine Novo mesto 
 

                                                                prejme 
 

  Darinka Smrke 
za dolgoletne uspehe in predano delo na področju prostovoljstva ter promociji zdravega 

življenjskega sloga. 
(24 ZA, 0 PROTI; 26 PRISOTNIH)  
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(Naknadno ugotovljeno glasovanje na podlagi opozorila svetnika Boštjana Groblerja, da pri tej 
točki ni mogel glasovati: 25 ZA, 0 PROTI; 27 PRISOTNIH).  
 
 
 

S K L E P, št. 295 
 

Sklep 
o podelitvi nagrade Mestne občine Novo mesto 

za leto 2020 
 

 
Nagrado Mestne občine Novo mesto 

 
                                                                prejme 

 
Alojzij Medle 

za dolgoletne uspehe, predano in zavzeto delo na področju ljubiteljskega športa.   
(23 ZA, 0 PROTI; 25 PRISOTNIH) 

 
(Naknadno ugotovljeno glasovanje na podlagi opozorila svetnice Suzane Hočevar, da pri tej 
točki ni mogla glasovati: 24 ZA, 0 PROTI; 26 PRISOTNIH).  

 
 
 

S K L E P, št. 296 
 

Sklep 
o podelitvi Trdinove nagrade  

za leto 2020 
 
 
                                                        Trdinovo nagrado 

 
                                                                prejme 

 
                                                                  Hamo Čavrk 

     za pomembnejše trajne uspehe na področju grafične likovne umetnosti.  
(27 ZA, 0 PROTI; 27 PRISOTNIH)  

 
 
 
 

K 9. točki 
Premoženjsko – pravne zadeve  

 
K 9.1 točki  

Podelitev statusa grajenega javnega dobra in naravnega vodnega javnega dobra 
nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto  

 
K 9.2 točki 

Prenehanje statusa grajenega javnega dobra na nepremičnin na območju 
Mestne občine Novo mesto  
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Pri določanju dnevnega reda je Občinski svet Mestne občine Novo mesto odločil, da bo združil 
obravnavo podtočk 9.1 in 9.2.. 
 
Gradivo za podtočki 9.1 in 9.2 dnevnega reda seje je bilo objavljeno na spletni strani občine v 
sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, in sicer:   

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter   
- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri teh točkah ni bila potrebna.     
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 
obravnavali gradivo pri podtočkah 9.1 in 9.2. 
 
Skupni poročili s sej delovnih teles za podtočki 9.1 in 9.2 sta podala: 

- za Odbor za davčno politiko, proračun in finance je namesto predsednice odbora zaradi 
tehničnih ovir prebral poročilo s seje odbora župan, mag. Gregor Macedoni ter 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet.  
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je po poročilih delovnih teles v skladu s poslovniškimi določili 
odprl razpravo.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave ter z ločenim glasovanjem sprejel 
naslednja sklepa:  
 
 

S K L E P, št. 297 
 

Sklep 
o podelitvi statusa grajenega javnega dobra in naravnega vodnega javnega dobra 

nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 
 

1. 
Podeli se status grajenega javnega dobra nepremičninam katastrska občina: 
- 1483 Kandija, parcela 508 (ID 3558515), 
- 1483 Kandija, parcela 510/8 (ID 6677962). 
 

2. 
Podeli se status naravnega vodnega javnega dobra nepremičnini katastrska občina 1483 
Kandija, parcela 823/1 (ID 7118330). 

(25 ZA, 0 PROTI; 26 PRISOTNIH)  
 
 
 

S K L E P, št. 298 
 

S k l e p 
o prenehanju statusa grajenega javnega dobra na nepremičnini 

v lasti Mestne občine Novo mesto  
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1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o ugotovitvi, da je Mestna občina 
Novo mesto lastnica nepremičnine katastrska občina 1483 Kandija, parcele 731.  
 

2. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o prenehanju statusa grajenega 
javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 1483 Kandija, parceli 731. 

(22 ZA, 0 PROTI; 24 PRISOTNIH)  
 
 
 
 

K 10. točki 
Gradiva Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto  

 
K 10.1 točki 

Poročilo o opravljenem nadzoru nad razpolaganjem s stvarnim premoženjem 
v Mestni občini Novo mesto v letu 2019 

 
K 10.2 točki  

Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu nad izbranimi postavkami v stroških dela 
(plače in drugi prejemki v Občinski upravi) v Proračunu Mestne občine Novo mesto 

za leti 2018 in 2019 
 

Pri določanju dnevnega reda je Občinski svet Mestne občine Novo mesto odločil, da bo združil 
obravnavo podtočk 10.1 in 10.2. 
 
Gradivo za podtočki 10.1 in 10.2 dnevnega reda seje je bilo objavljeno na spletni strani občine v 
sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo pa še poročilo s seje Odbora za davčno politiko, 
proračun in finance.   
 
Uvodne predstavitve gradiv pri tej točki ni bilo, zato je v skladu s poslovniškimi določili župan 
namesto predsednice Odbora za davčno politiko, proračun in finance prebral poročilo s seje 
odbora, ter po poročilu delovnega telesa odprl razpravo.  
 
Pri tej točki je razpravljal Alojz Kobe (številne ugotovljene nepravilnosti v poročilu Nadzornega 
odbora v zvezi z nakupom nepremičnin; poziv županu, da se obnaša bolj gospodarno z 
davkoplačevalskim denarjem). 
 
Odgovor na navedbe iz razprave je podal župan, mag. Gregor Macedoni.   
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi s skupnim glasovanjem sprejel naslednji 
sklep:  

 
 
 

S K L E P, št. 299 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se seznani s 
-  Poročilom o opravljenem nadzoru nad razpolaganjem s stvarnim premoženjem v 
 Mestni občini Novo mesto v letu 2019 in 
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-  Poročilom o opravljenem nadzornem pregledu nad izbranimi postavkami v 
 stroških dela (plače in drugi prejemki zaposlenih v občinski upravi) v 
 Proračunu Mestne občine Novo mesto za leti 2018 in 2019. 

(22 ZA, 1 PROTI; 24 PRISOTNIH)  
 
 
 
 

K 10.3 točki 
Letno poročilo o delu Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 2020 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance.   
 
Uvodne predstavitve gradiva pri tej točki ni bilo, zato je župan namesto predsednice Odbora za 
davčno politiko, proračun in finance prebral poročilo s seje odbora ter po poročilu delovnega 
telesa odprl razpravo.  
 
Ker ni bilo nasprotovanj s strani svetnikov, je Občinski svet na predlog župana opravil skupno 
razpravo za podtočki 10.3 in 10.4. 
 
Pri tej točki je razpravljal Alojz Kobe (replika na odgovor župana v povezavi s točko 10.1).  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel  

 
 
 

S K L E P, št. 300 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

s e  s e z n a n i 
 

z Letnim poročilom o delu Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 2020. 
(23 ZA, 0 PROTI; 23 PRISOTNIH)  

 
 
 
 

K 10. 4 točki  
Letni program dela Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 2021  

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance.   
 
Pri tej točki je razpravljal Boštjan Grobler (tehnično ni mogel glasovati pri 8. točki, zato prosi, da 
se pri vseh sklepih o priznanjih in nagradah prišteje njegov glas ZA).  
 
Župan je članice in člane Občinskega sveta seznanil, da se pri glasovanju o predlogih sklepov 
Komisije za priznanja in nagrade prištejeta glas ZA svetnice Suzane Hočevar (pri podtočki 8.4 
(Alojzij Medle)) ter glas ZA svetnika Boštjana Groblerja (pri podtočkah 8.1, 8.2, 8.3, 8.4 in 8.5 
oziroma kjer ni glasoval). 
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Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 301 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

s e  s e z n a n i 
  

z Letnim programom dela Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 2021 in 
predlogom letnega finančnega načrta Nadzornega odbora 

Mestne občine Novo mesto za leto 2021. 
(26 ZA, 0 PROTI; 27 PRISOTNIH)  

 
 
 
 

K 11. točki 
Predlog sklepa Mestne občine Novo mesto k osnutkom pokrajinske zakonodaje  

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku. 
 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni (ustavna določba o 
uvedbi pokrajin, ki še ni bila realizirana, pregled poskusov vzpostavitve pokrajin ter pregled nalog 
pokrajin).    
 
Pri tej točki so razpravljali: Alojz Kobe (predlog za posamično glasovanje o predlogih sklepov; 
pohvala in podpora osnutku pokrajinske zakonodaje, ki jo je pripravil Državni svet; pisno podal 
predloge in pripombe na gradivo župana in Občinske uprave; lapsus v gradivu Občinske uprave 
v povezavi z 22. in 23 . členom, in sicer Državni svet sprašuje občinske svete, ali občinski svet 
podpira izbiranje predsednika pokrajine po večinskem sistemu ali na posredni način preko, na 
splošnih in tajnih volitvah, izvoljenih predstavnikov; predlog, da se predlog župana pod 3. točko 
zavrne; predstavniki v pokrajinskem svetu morajo biti voljeni), Bojan Kekec (Državni svet je 
podaljšal rok za podajo mnenj do 1. 7. 2021 in podal možnost predstavitve s strani predsednika 
Državnega sveta; namen pokrajinske zakonodaje je bolj enakovreden razvoj pokrajin in odločitve 
približati državljanom), Matjaž Engel (dvom v uspeh pokrajinske zakonodaje) in Marko Dvornik 
(podpora stališču mestne občine in uvedbi pokrajinske zakonodaje).    
 
Na pripombe iz razprave je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni, ter svetnike pozval, da do 
naslednje seje predložijo morebitne predloge, ki se jih bo uvrstilo v predlog mestne občine na 
osnutek pokrajinske zakonodaje.   
 
Ker ni bilo nasprotovanj s strani svetnikov, je Občinski svet Mestne občine Novo mesto na predlog 
župana, mag. Gregorja Macedonija, na podlagi 42. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto, odločanje o zadevi preložil na naslednjo sejo. 
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K 12. točki 
Kadrovske zadeve 

 
K 12.1 točki 

Predlog sklepa o imenovanju predstavnika ustanovitelja v svet javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Bršljin 

 
Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je po uvodni obrazložitvi v skladu s poslovniškimi določili odprl 
razpravo.  
 
Pri tej točki sta razpravljala Alojz Kobe (procedurano opozorilo, da je župan napačno zaključil 11. 
točko in bi moral Občinski svet o sklepu glasovati) in Janez Murn.  
 
 
 

S K L E P, št. 302 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel  
 

S k l e p  
o imenovanju predstavnika ustanovitelja 

v svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Bršljin 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto  
 

i m e n u j e 
 

Špelo CESAR 
 

za predstavnico ustanovitelja v 
v svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Bršljin 

za mandatno obdobje štirih let. 
(24 ZA, 0 PROTI; 26 PRISOTNIH) 

 
 
 
 

K 12.2 točki 
Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega 

zavoda Zavod za šport, kulturo, turizem in mladino Novo mesto  
 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
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Župan, mag. Gregor Macedoni, je po uvodni obrazložitvi v skladu s poslovniškimi določili odprl 
razpravo.  
 
Pri tej točki je razpravljal Alojz Kobe (predlog za predstavnike vključuje ponovno samo člane iz 
županove koalicije; sistem kadrovanja je pogosto v nasprotju s statutom, poslovnikom in 
pravilniki).  
 
 
 

S K L E P, št. 303 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 

S k l e p  
o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega zavoda 

Zavod za šport, kulturo, turizem in mladino Novo mesto 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto  
 

i m e n u j e  
 

Franca Bačarja, 
Marka Dvornika, 

Jasno Kos Plantan, 
Jerneja Strgarja in 

Marjanco Trščinar Antić 
 

za predstavnike ustanovitelja 
v svet javnega zavoda Zavod za šport, kulturo, turizem in mladino Novo mesto 

za mandatno dobo štirih let. 
(18 ZA, 1 PROTI; 23 PRISOTNIH) 

 
 
 
 

K 12.3 točki  
Predlog sklepa o imenovanju Komisije romske skupnosti Mestne občine Novo mesto  

 
Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je po uvodni obrazložitvi v skladu s poslovniškimi določili odprl 
razpravo.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
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S K L E P, št. 304 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 

S k l e p 
o imenovanju Komisije romske skupnosti Mestne občine Novo mesto   

 
1.  

V Komisijo romske skupnosti Mestne občine Novo mesto se imenujejo: 
- Klavdija Seničar, Krka 65, Novo mesto, predsednik, 
- Janez Doltar, K Roku 128, Novo mesto, član, 
- Bojan Kovačič, Brezje 14, Novo mesto, član.  
 

2. 
Sedež komisije je v prostorih Mestne občine Novo mesto, Seidlova cesta 1, Novo mesto.  
 

3. 
Mandat komisije je pet let in začne teči 6. marca 2021.  
 

4. 
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Dolenjskem uradnem listu.  

(26 ZA, 0 PROTI; 27 PRISOTNIH) 
 
 
 
 

K 13. točki 
Poročilo župana 

 
Poročilo o aktivnostih župana je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred 
sejo.  
 
Pri tej točki je podal obrazložitev župan, mag. Gregor Macedoni. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je brez razprave in glasovanja 

 
seznanil 

 
s pisnim poročilom župana o realizaciji sklepov Občinskega sveta Mestne občine Novo 

mesto in aktivnostih Mestne občine Novo mesto. 
 

 
 
 

K 14. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta ter odgovori 

 
 
I. 

Na spletni strani so bili objavljeni pisni odgovori na naslednje pobude in vprašanja članic in članov 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, podane na 16. seji Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto: 
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900-19/2020 – 305 Spodbujanje priključitev na vodovodno in kanalizacijsko omrežje 
900-19/2020 – 306 
 

Pobuda za razrešitev predstavnikov MO NM v Nadzornem svetu 
Komunale Novo mesto 

900-19/2020 – 307 
 

Zakaj se zimska služba pluženja pločnikov ne izvaja tudi v izvenmestnih 
krajevnih skupnostih? Pobuda MO Novo mesto oziroma županu, da se 
čiščenje pločnikov izvaja v vseh krajevnih skupnostih v MO Novo mesto 

900-19/2020 – 308 Obrasel prikazovalnik hitrosti v Gotni vasi 
900-19/2020 – 309 Onesnaženost zraka v mestu Novo mesto 
900-19/2020 – 310 Pobuda za resnejšo obravnavo svetniških pobud in vprašanj 
900-19/2020 – 311 Sprememba in čistopis Odredbe 
900-19/2020 – 312 
 

Pobuda za izdelavo akcijskega načrta oz. strategije za invalidom prijazno 
občino 

900-19/2020 – 313 Pobuda, da Nadzorni odbor opravi nadzor nad  proračunom MO NM 
900-19/2020 – 314 
 
 

Svetniško vprašanje: Neresnične, žaljive ter pravno nevzdržne trditve 
Mestne občine Novo mesto o treh članih Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto v odgovoru na tožbo pred Upravnim sodiščem 
Republike Slovenije. 

900-19/2020 – 315 Vprašanja na temo Arheološkega parka 
900-19/2020 – 316 Zahvala za novoletna darila, ki so jih svetnice in svetniki prejeli pred sejo.  
900-19/2020 – 317 
 

Pobuda, da se odgovori na pobudi Analiza stroškov blata in Umestitev 
ležečega policaja v Koroški vasi 

900-19/2020 – 318 Rekonstrukcija vodovoda na Markljevi ulici 
900-19/2020 – 319 Projekti krajevnih skupnosti v 2018 - 2020 
900-19/2020 – 320 Sanacija mlinščice pri Brulčevem mlinu v Hrušici. 
900-19/2020 – 321 Sanacije ceste Gabrje Pangrč Grm 
900-19/2020 – 322 Zamenjava poškodovanih tabel, ki označujejo ulice 
900-19/2020 – 323 
 

Pobuda za ureditev zunanje športne infrastrukture in razvoj različnih 
športnih aktivnosti.  

900-19/2020 – 324 Vzpostavitev delovnega telesa za področje socialnega varstva 
 
 

II. 
Članice in člani Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto so na 17. seji Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto podali naslednje  
 

pobude in vprašanja: 
 

  1. 

Janez Murn 
900-20/2020 – 325 
(ustna pobuda) 

Dostava hrane in odmetavanje odpadkov na podeželju 
V času epidemije gostilničarji z dostavnimi vozili odlagajo  
embalažo v smetnjake v njihovi KS; pojavilo se je kar precej 
onesnaženja s plastičnimi odpadki, ki jih odlagajo. Pobuda, 
da se te gostilničarje opozori, da ne morejo vse pripeljati do 
kontejnerjev v njihovi KS, recimo pri pokopališču v Stopičah 
ali v Črmošnjicah, ker je zraven ceste. Prebivalci KS so 
nezadovoljni; morda lahko ukrepa mestno redarstvo; fizična 
oseba lahko odvrže odpadke, za gostinsko dejavnost pa bi 
bilo treba zadevo urediti drugače. 
 

2. 

Janez Murn 
900-20/2020 – 326 
(ustno vprašanje) 

Vodovod Gabrje - Hrušica 
Vprašanje, kdaj se bo začel graditi vodovod Gabrje – 
Hrušica. 
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3. 

mag. Adolf Zupan 
900-20/2020 – 327 
(ustno vprašanje) 

Vprašanje, ali se občina pripravlja na pridobitev 
evropskih sredstev oz. Ministrstva za obrambo na 
področju zaščite 
Iz medijev razbral, da Ministrstvo za obrambo pridobiva 120 
mio EUR iz evropskih sredstev tudi za področje zaščite. 
Vprašanje, ali se je naša občina pripravila za pridobitev teh 
sredstev za te namene, ker kot pozna zadeve, sta v 
Ljubljani župan in minister podpisala za gradnjo velikega 
nacionalnega centra, ki bo imel dva podcentra v Sežani in 
Kočevju. Verjetno so ta sredstva namenjena tudi za učni 
center za gasilstvo, ki naj bi bil v Žužemberku; verjetno v to 
spada tudi preselitev našega gasilsko reševalnega centra in 
še nekaterih drugih služb; govori se o lokaciji Brezovica ob 
avtocesti. Vprašanje, ali se pripravljamo, da bomo dobili 
pomemben del teh sredstev. 
 

4. 

Uroš Lubej 
900-20/2020 – 328 
(pohvala) 

Pohvala za izvedbo seje občinskega sveta na daljavo 
Pohvala za izvedbo seje Občinskega sveta Mestne občine 
Novo mesto na daljavo. 
 

5. 

Uroš Lubej 
900-20/2020 – 329 
(ustno vprašanje) 

Pobuda za analizo stanja na področju vrtcev z vidika 
prostora 
Medletni oddelki v vrtcih so dobra novica, da se stabilizira 
vpis in da bodo imeli tako starši kot občina jasnejšo sliko, 
kaj pravzaprav potrebujemo oz. da se te potrebe na nek 
pravi način kanalizirajo skozi javni sistem, ki ga imamo. 
Težava, ki bi se jo bilo potrebno lotiti, so v bistvu prostorske 
težave. Pobuda, da se naredi neka resna analiza stanja na 
področju vrtcev glede same prostorske problematike. 
Verjetno vsi poznajo podatke glede številnih premestitev, ki 
so med posameznimi enotami (primer: Pedenjped ima okoli 
100 premestitev). Prvo leto je otrok v eni enoti, kjer ga starši 
ne želijo imeti, ker je na drugem koncu mesta, kjer oni živijo 
oz. imajo službo in to potem generira težave ne le za njih, 
ampak tudi recimo skozi prometne težave, ker je več voženj 
skozi mesto. Predlog, da se naredi resna analiza stanja na 
področju teh prostorskih nesorazmernosti. Morda bi bilo 
primerno, da imamo tudi strategijo na področju predšolske 
vzgoje. Ker če imamo strategije za šport, turizem, kulturo 
itd., potem je predšolska vzgoja zelo podobna naštetim po 
pomembnosti in sredstvih, ki jih občina namenja za to 
področje. To je ena temeljnih nalog občine in bi temu veljalo 
nameniti več pozornosti in narediti neko primerno analizo in 
nato sprejeti določene rešitve. 
 

6. 

Uroš Lubej 
900-20/2020 – 330 
(ustna in pisna pobuda) 

Narodni dom 
V Dolenjskem listu smo 21. januarja 2021 prebrali zadnje 
javno objavljene informacije v zvezi z Narodnim domom. V 
članku je, da trenutno poteka čiščenje »odpadnega 
materiala« iz Narodnega doma in da bo temu sledil pregled 
stanja objekta z obema izbranima projektantoma, 
podjetjema Zeloa in Balkon arhitektura, s katerima je 
novomeška občina konec preteklega leta podpisala 
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pogodbo za 96.000 evrov. Navedeno je, da sta vanjo 
vključena izdelava geodetskega posnetka, idejnega 
projekta, projekta za pridobitev gradbenega dovoljenja in 
projektni nadzor. V pogodbi je določena tudi zgornja meja 
vrednosti projekta, ki znaša 2.350.000 evrov. Rok za 
pridobitev gradbenega dovoljenja je letošnji september, 
prenova se bo začela, ko bo zanjo zagotovljen denar, je 
zapisano v Dolenjskem listu. V članku je navedeno, da bo 
najverjetnejši vir financiranja eden od evropskih skladov v 
sklopu razpisov nove evropske finančne perspektive 2021–
2027. V luči te informacije imam nekaj vprašanj in pobudo: 
1. Zanima me, katere od evropskih skladov imate v mislih, 
da bi lahko prišli v poštev za sofinanciranje? O kakšnem 
roku je govora v članku (če je ta zapisana informacija 
točna)? 
2. Prosim, če lahko v (lahko tudi smiselno strnjenji obliki) 
predstavite projektno nalogo, katere avtor je g. Jenič, kot 
izhaja iz omenjenega članka. 
3. Zanima me, kako je s programskim vidikom te obnove. 
Ali ima občina že vizijo programa ali programov, ki bi lahko 
potekali v bodočem Narodnem domu oziroma v kateri fazi 
prenove jo ima namen izdelati? Če jo ima, vas prosim, da 
nam jo predstavitev v okviru odgovora na to svetniško 
pobudo/vprašanje oziroma vas prosim, če nam lahko 
pojasnite, kako bo občina prišla do končne odločitve glede 
programov, ki bi potekali v bodočem Narodnem domu? 
4. Dajem pobudo, da se o tem programskem vidiku odpre 
široka javna razprava, v katero se vključi najširšo strokovno 
in laično javnost ter pristojno telo občinskega sveta oz. 
občinski svet.  
 

7. 

Alojz Kobe 
900-20/2020 – 331 
(ustna pobuda) 

Pobuda, da se župan kot najvišji predstavnik MONM in 
predsednik KMVVI javno opravičita in prekličeta 
neresnične navedbe in izjave predstavnika MO NM 
Člani KMVVI in občinski svetniki smo bili seznanjeni, da je 
predstavnik občine pred upravnim sodiščem RS navajal 
številne laži, neresnice, diskretizacije in blatil posamezne 
svetnike MO NM in KMVVI. Pobuda, da se župan kot najvišji 
predstavnik MONM in Boštjan Grobler kot najvišji 
predstavnik KMVVI javno opravičita in prekličeta 
neresnične navedbe in izjave predstavnika MO NM. 
Osebno zgrožen, ko so člani liste Gregorja Macedonija na 
seji KMVVI javno povedali, da je to taktika pred sodiščem, 
da se namerno laže. Poziv županu, da se ogradi od tega in 
javno pove, da je to nesprejemljiva zadeva. Javno blatiti 
svetnike ni v redu, razglašati neresnice, kako nekateri 
vedno glasujejo proti tudi ni v redu. Javno razglašati 
sodišču, da smo svetniki, ki ne mislimo enako kot župan, 
nesposobni, nestrokovni in nekompetentni, ni v redu. Drži 
naj se poslovnika in predpisov. 
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8. 

Mira Retelj 
900-20/2020 – 332 
(ustna pobuda) 

Pobuda za nov vrtec v Mrzli dolini  
Prav bi bilo, da se naredi nekakšna analiza potreb oz. 
pokritosti s kapacitetami vrtcev, še posebej, ker je vrtec 
Pedenjped umeščen med bloki in imajo stanovalci oz. 
krajani kar velike težave z delovanjem tega vrtca ter obratno 
tudi vrtec s krajani. Predvideva se veliko povečanje 
stanovanj v Mrzli dolini. Tudi svet KS je že dal pobudo, da 
se predvidi v tem kompleksu nek nov vrtec in se s tem 
razbremeni vrtec Pedenjped. 
 

9. 

Marjanca Trščinar Antić 
900-20/2020 – 333 
(poziv in povabilo) 

Poziv vsem članicam in članom Občinskega sveta h 
kulturi komunikacije 
Poziv vsem članicam in članom Občinskega sveta h kulturi 
komunikacije, kot svetniki moramo biti zgled. 
Ob kulturnem prazniku povabilo na že 20., letos virtualni, 
pohod po Novem mestu. 
 

10. 

Maja Žunič Fabjančič 
900-20/2020 – 334 
(pisna pobuda) 

Ureditev območja ob Gradu Grm 
Predlagam ureditev obeh z veljavnim OPPN za grad Grm 
načrtovanih otroških igrišč – vzhodnega ob vodohramu na 
Grmu in zahodnega ob Grmskem sprehajališču. Poleg tega 
naj MONM skupaj s KS in ključnimi deležniki opravi skupni 
razmislek o celotni ureditvi območja rabe prostora ob gradu 
glede na potrebe lokalnega prebivalstva. Obrazložitev: Ob 
gradu Grm je nekoč že bilo urejeno športno igrišče, sprva 
travnato nogometno oz. večnamensko, kasneje pa peščeno 
in asfaltirano igrišče – za odbojko, rokomet/mali 
nogomet/košarko. Že daljše obdobje igrišča ni več. Z 
veljavnim OPPN za območje gradu Grm je predvidena tudi 
ureditev ne sicer športnih, pač pa dveh otroških igrišč, 
enega na vzhodnem, drugega na zahodnem delu območja. 
10 let po uveljavitvi OPPN za območje gradu Grm je načrt 
praktično povsem neuresničen – tudi v zvezi z odprtimi 
površinami oz. igrišči. Ob gradu Grm vsakodnevno hodi 
veliko sprehajalcev, tudi z majhnimi otroki, ob gradu Grm pa 
se prične tudi Grmsko sprehajališče, ki ob potoku Težka 
voda vodi do Gotne vasi. Predlagam, da občina z namenom 
izboljšanja odprtih površin na Grmu in ureditev, primernih 
za sprehajalce, čim prej pristopi k pridobitvi zemljišč in 
ureditvi obeh igrišč. Ker to območje predstavlja pomembno 
povezovalno stičišče pešpoti in drugi poti, ki povezujejo 
južni del mesta z mestnim jedrom, hkrati pa prihaja vse več 
najrazličnejših pobud rabe tega prostora (skupnostni vrtovi, 
športne površine ipd.), predlagam, da MONM skupaj s KS 
Grm in ključnimi deležniki opravi posvetovanje z lokalnim 
prebivalstvom in med različnimi interesi ugotovi, kateri 
projekti oz. katere potrebe prebivalstva po kakovostnem 
preživljanju prostega časa na zunanjih površinah bi lahko 
naslovili na tem območju. OPPN: 
https://novomesto.si/prostorski-
portal/6341/https://novomesto.si/mma/6__prikaz_ureditven
e_situacije/2120/ https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-
list-rs/vsebina/102195 

https://novomesto.si/prostorski-portal/6341/https:/novomesto.si/mma/6__prikaz_ureditvene_situacije/2120/
https://novomesto.si/prostorski-portal/6341/https:/novomesto.si/mma/6__prikaz_ureditvene_situacije/2120/
https://novomesto.si/prostorski-portal/6341/https:/novomesto.si/mma/6__prikaz_ureditvene_situacije/2120/
https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/102195
https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/102195
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11. 

Peter Kostrevc 
900-20/2020 – 335 
(pisno vprašanje) 

Pričetek urejanja rondoja pri tabletki 
Vse več občanov sprašuje, kdaj se bo pričelo z deli na 
ureditvi rondoja pri tabletki. Predvsem me zanima, kdaj se 
bo fizično začelo z deli na predmetnem objektu? 
 

12. 

Peter Kostrevc 
900-20/2020 – 336 
(pisno vprašanje) 

Stanje vodovoda na Daljnjem vrhu 
Na Daljnem vrhu po navedbah prebivalcev vse pogosteje 
prihaja do poškodb vodovoda. Prosim za informacijo o 
stanju vodovoda na tem območju in možnosti za zamenjavo 
daljšega odseka večkrat poškodovanega vodovoda. 

 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan.  
 
Ker ni bilo več razprave, se je župan vsem članicam in članom Občinskega sveta Mestne občine 
Novo mesto ter vsem prisotnim zahvalil za sodelovanje. 
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je sejo zaključil ob 20.14 uri. 
 
Seja je tonsko posneta. 
 
 
Zapisala:   
Maja Gorenc l.r.                                                                      Mag. Gregor Macedoni l.r.    
višja svetovalka za občinski svet                                                                  župan 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


